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a- - Bestuursvergaderlng gehoud.en op i7 oktober 1988.

ïioél Schonewille afwezig met kennlsgeving terwijl Hans van het
laar d.oor werkzaamhedén wat later op d.e vergad.ering zal komen.
De voorzitter opent d"e vergadering en wenst iedér een prettlge
vérgaderin5j toe.
Aangezien de seeretarj.s niet aanwezig is en de notul-en van de
vorige vergadering er ooli ni-et zqn zvJlen deze la.ter of énders
d^e vcllgende bestuursvergadering voorgelezen worden.
Hierna komen de notulen van de T.C. vergadering ter tafel.
Tijdens d.e winterstop zaT men proberen de liíeitemansland.en weer
te ltunnen huren. Roel Schonewj.l-le zal gevraagt worden d"it't'e
regelen.
Ook het punt kunstgras
voor het 1e, 2e en A1
1989 vast te ïeggen.
Op het trainingsveld moeten de doeÏen voorzien worden van
re netten, aangezien de huid.ige helemaal versleten zttrn,- De
voorzitter zegt'toe d.at d.it geregeld zal worden.

anoe-

[fainin§'A1-selectie bhjft voorlopig op ^de dinsd.agavond, omdat
meer dan de helft op d.e maandagavond nj-et aanwezig kan.zqrt.
fwentse seldctiet Hiervoor zijn weer enkele jeugdspelerd uitge-
riod.igt t.$/. Johnie Biemans, Fred.erlk Jaspers Fayer, Erik Eshuis
en Erik Boom.
De t.C. zag gaarne d.at d.e kéepershoek weer klaargemaakt za7-
word.en. De voorzitter neemt kontakt op met Roel Schonewille en
zegt toe dat d.it geregeld. zal worden.
De ksestle Gerrit Reekers-Frans leushuis komt lffeer aan de orde.
Bestuurisvanmerringd.af,era11esaanged.aanisomGerrit
Reekefs voör d.e verenigj-ng te behouden, het woord. is nu aan
Gerrit Reekers ze\f. o

De grote verloting zil- de volgend.e vergadering op de agenda
geplaatst wofden.
tlaàs tan het Laar en Cor Bal zi;n naar d.e vergad.ering van de
sportcommissie geweest. De prlvatisering vooI d-e vier voetbal-
vèrenigingen is-van de baan. Omd.at op sport toch bezuinigt moet
wordenl zàt t,%.t. met de sportverenÍgingen een gesprek plaats-
vind.en'.
Koffiezetapparaat: Douwe Egberts wil de huid.ige koffiezetappa-
raten terugnemen. Hiervoor in d.e plaats kan d.e V.V. DETO een
and.er koffíezetapparaat huren voor f22r- per maand.._Men zaT
kÍjken of er in hàt verled,en een kontrakt is o_pgesteld. FIet
bèstuur gaat hier niet zo maar mee aceoord-. Voorzitter en pen-
ningmeester gaan naar Evers horeca kljken.
Bij àe eerstvólgenCe thuiswed.str§d. van-ons eerste elftal za! er
oót een pupil ïan d.e week zijn. De pupillencommissie zal d-Ít
regelen.- Hèt bestuur is hiermee zeer ingenomen.
UeÍ dagelijks bestuur heeft een Sesprek gehad met de heer
Sieboló Nglana . Deze heef t zlin steun toegezegd. en zal d"e

voetbalschoenen voor ztSn tekening í]effiëir.o
0p 27 oktober za. er eèn gesprerr-plaatsvinden met Gemit Kobes.
Nàmens het bestuur zal er-bij- FritÉ Goosselj-nk een vleesschotel
bezorgt word.en. .
Voorzítter d.eelt mee d.at er zo spoedig mogel!1k met Erik lViuld'er
een gesprek zal plaatsvind.en.
nànaïraàge Johan- Alberts: rliorden scheenbeschermers ler 1 jan.
1989 verftlcht? Bestuur heeft irier we1 iets over gelezen maar
er is nog niets verPlicht gesteld.
De resulle.ten van ons eerste elftal zljn van d"ien aard dat d-e

inkomsten hj-er oot nii achterblliven. Jdhan Alberts is dan ook van
mening dat gezien onË spelersarsenaal- er versterking btj moet
komen wil mén eerste klàsse blllven spelen. De oprichting van
een scoutingscommissie is 6an ook zeér lvenseliik. De-overige _

bestuursled.en zijn ook van mening dat-versterkÍng nod'ig is.wil
men niet verd.er"afglijd.en. De I.C. zaj- hier var op de hoogte
worden gesteld.

komt ter tafel. Cor Ba1 zal proberen
het kunstgrasvel-d op zat,erd,ag 28 ianuarÍ

\



Johan Alberts Ís ook van mening dat het wekelijks verslag van
Cor van f,eeuwen in de Yriezenveense courant zeer negatief is.
Het bestuur is het hier volledig mee eens. Voorzltter zal-
k6ntakt opnemen,
Gelukkig was er ook nog iets positiefs te meld.en n.l. dat mej.
Broekhuis zícln besehikbaar heeft gesteld" voor dé kantinecom-
missie. Hopenlijk zullen er meer volgen.
Aan de sponsors moeten nog seizoenkaarten verstrekt worden. Dit
zal geregeld. "worden.
[fitte'van Moort heeft het spcinsorgeld" nog steed"s niet överge-
maak!. Hans van het laar zaJ. gevraagd worden dit te regelen.
Copiëren kantinecommissieroosÍer zaÍ d.oor Johan "Àlbertó geregeld
worden. '

I,.Hui zingl Aktiviteitencorímj-ssi-e :, Aktie closetrollen in totaal
72OO pakken. BI verkoop zal de winst I 6000r- z\n, vraavan -f 1000
naar d.e jeugdkas zal vloeien. '

Clubavonden: De aktiviteitencommissie wil op de trainingsavonden
zi-ch gaaÍi bezighouden met allerlei aktiviteiten. Het bestuur is
hier zeer j.ngen<Ímen mee. Voorzitter Èenst hen ..reef.:Ëucees toe.
Johan Ner-ttersl Zaterdag 21 januari 1989 zal er een bazar worden
Bqhodden. Op dezelfde dag zijn er wedstrijden gepland. Bestuur is
van mening dat deze wedstrijd.en dan ook gewoon d.oor moeten gaan.
Alrtiviteiteniommissie zal in het vervolg wel de planriirig met d.e
wed.strijd secretaris moeten doornemen.
Ook is Johan Netters van mening dat er een tweede telefocinï§n
moet komen. Het komt nog al eens voor dat de telefoonlijn'bij
thuiswedstrijden van ons eefste elftal niet gebruikt kan word-en.
Voorzltter zegt toe d.it te onderzoeken.

i'De schoenen van het 2e eIftal z!1n nog steeds niet voldaan.
Bestuur wacht af. "

Omdat de secretaris nog niet is verschenen dullen d.e notulen op
de volgende bestuursvergad,ering voorgelezen worden.
Niets meer aan de orde sluit de voorzitter de fergad"ering,
bedankt ied.ereen voor de prettige manier van vergaderen en wen-et
Íedereen we1 thuis.
V_-o1gend,e vergadering wordt vastgesteild, op dinsd,ag 8 november
1988, aanvang 19.30 uur.
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